
Protokół Nr XVIII/18/15

z  sesji  Rady  Miejskiej  w  Staszowie,  która  odbyła  się  w  dniu 30  grudnia  2015  roku w  sali

konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Staszowie.                `

W sesji wzięło udział 20 radnych na ogólną liczbę 21 radnych (lista obecności w załączeniu do

protokołu).

Radni nieobecni: Pani Anna Karasińska.

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Pan Leszek Kopeć – Burmistrz Miasta i Gminy Staszów,

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów,

Pan Sławomir Mikula – Sekretarz Miasta i Gminy Staszów,

Pani Joanna Pokora – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów,

Kierownicy Wydziałów Urzędu Miasta i Gminy Staszów,

Prezesi, Dyrektorzy, Kierownicy jednostek podległych Gminie,

Sołtysi, Przewodniczący Rad Sołeckich i Zarządów Osiedli,

Zaproszeni goście, przedstawiciele mediów.

Ad. 1

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie dokonał otwarcia sesji,

stwierdził quorum i powitał zebranych. Następnie przedstawił proponowany porządek obrad, który

przedstawiał się następująco:

1. Otwarcie sesji.

2. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 17 grudnia 2015 roku.

3. Podjęcie uchwał w sprawie:

a)  wprowadzenia zmian w budżecie  Miasta  i  Gminy Staszów na 2015 rok – projekt  nr

175/15,

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2015 – 2027 –

projekt nr 176/15,

c) ustalenia wydatków budżetowych, które nie wygasają z upływem roku 2015 – projekt nr

177/15,

d)  przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych

dla Gminy Staszów na 2016 rok – projekt nr 180/15,

e) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Staszów na 2016

rok – projekt nr 181/15,
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f)  dotacji  przedmiotowej  na 2016 rok dla  Centrum Integracji  Społecznej  w Staszowie –

samorządowego zakładu budżetowego – projekt nr 182/15,

g) Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2016 – 2027 – projekt

nr 172/15.

4. Przedstawienie  projektu  uchwały  budżetowej  na  2016  rok  wraz  z  uzasadnieniem

Burmistrza:

- przedstawienie opinii RIO o projekcie budżetu;

- przedstawienie opinii i wniosków komisji stałych Rady Miejskiej,

-  stanowisko  Burmistrza  do  wniosków  zawartych  w  opiniach  komisji  stałych  Rady

Miejskiej,

- dyskusja nad projektem budżetu,

-  głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy

Staszów na 2016 rok – projekt nr 171/15.

5. Interpelacje radnych.

6. Wolne wnioski i zapytania.

7. Zamknięcie obrad sesji.

Radni  nie  zgłosili  uwag  do  porządku  obrad  i  zatwierdzili  go  jednogłośnie  (obecnych  było

19 radnych).

Ad. 2

Radni  nie  mieli  uwag  do  protokołu  z  sesji  z  dnia  17  grudnia  2015  roku   i  przyjęli

go  jednomyślnie (obecnych było 18 radnych).

Ad 3 a

Pani  Joanna  Pokora  –  Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Staszów  przedstawiła  projekt  uchwały

w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2015 rok – projekt nr

175/15.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła 

Uchwałę Nr XVIII/169/15

(w załączeniu do protokołu).

Ad 3 b

Pani Joanna Pokora  zapoznała z projektem uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej  Prognozy

Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2015 – 2027 – projekt nr 176/15.

Nie podjęto dyskusji.
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Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XVIII/170/15

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 c

Pani Joanna Pokora przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia wydatków budżetowych,

które nie wygasają z upływem roku 2015 - projekt nr 177/15.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła 

Uchwałę Nr XVIII/171/15

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 d

Pani Danuta Batóg zapoznała z  projektem uchwały w sprawie  przyjęcia  Gminnego Programu

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy Staszów na 2016 rok – projekt

nr 180/15.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XVIII/172/15

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 e

Pani  Danuta  Batóg  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie   przyjęcia  Gminnego  Programu

Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Staszów na 2016 rok – projekt nr 181/15.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednogłośnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XVIII/173/15

(uchwała w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 f

Pani Joanna Pokora zapoznała z projektem uchwały w sprawie  dotacji przedmiotowej na 2016

rok dla  Centrum Integracji  Społecznej  w Staszowie  –  samorządowego zakładu budżetowego –

projekt nr 182/15.

Nie podjęto dyskusji.
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Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednogłośnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XVIII/174/15

(uchwała w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 g

Pani  Joanna Pokora odczytała  projekt  uchwały w sprawie  Wieloletniej  Prognozy Finansowej

Miasta i Gminy Staszów na lata 2016 – 2027 – projekt nr 172/15.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednogłośnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XVIII/175/15

(uchwała w załączeniu do protokołu). 

Ad. 4

Pan  Ireneusz  Kwiecjasz  poprosił  Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Staszów  o  przedstawienie  opinii

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach o projekcie budżetu na 2016 rok.

Pani Joanna Pokora zapoznała z Uchwałą Nr 123/2015 VI Składu Orzekającego Regionalnej Izby

Obrachunkowej  w Kielcach z  dnia 8 grudnia  2015 roku w sprawie opinii  o  projekcie  budżetu

Miasta i Gminy Staszów na 2016 rok (w załączeniu do protokołu).

Następnie Pani Maria Malec – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej

w Staszowie przedstawiła opinię w/w Komisji w sprawie projektu budżetu na 2016 rok i projektu

wieloletniej prognozy finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2016 – 2027 (w załączeniu do

protokołu).

O zabranie głosu poprosił  Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek Kopeć, który na wstępie

przypomniał,  iż  projekt  budżetu  był  analizowany  przez  Wysoką  Radę  na  posiedzeniach

poszczególnych Komisji Rady Miejskiej, zwołanych w związku z analizą przyszłorocznego budżetu

gminy.  Dodał,  iż  ma  świadomość,  że  zaplanowany  budżet  nie  zaspokaja  wszystkich  potrzeb

naszych mieszkańców, jednak podejmowane są działania, aby zaplanowane dochody budżetu na

przyszły  rok  w  kwocie  ponad  73  mln  zł  zwiększyć  o  środki  zewnętrzne  dla  realizacji  zadań

inwestycyjnych  m.  in.  rewitalizacji  staszowskiego  Rynku,  czy  też  renowacji  obszaru  jeziora

golejowskiego.  Następnie  zwrócił  się  do  radnych  o  podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia

przyszłorocznego budżetu Miasta i Gminy Staszów w przedłożonym kształcie. 

O  zabranie  głosu  poprosił  radny  Jerzy  Kozioł,  który  zwrócił  się  do  Burmistrza  z  prośbą

o przestawienie zakładanych priorytetów na kolejny rok. Ponadto wspomniał, iż na posiedzeniach

Komisji  przed  sesją,  podczas  których  analizowane  było  prowizorium  budżetowe  Burmistrz
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przedstawiał planowane do realizacji priorytetowe zadania inwestycyjne na 2016 rok, którymi są

m.in.:  Rewitalizacja  Rynku  wraz  z  przyległymi  ulicami,  budowa  ulic  wraz  z  infrastrukturą

towarzyszącą  na  osiedlu  Małopolskie  w  Staszowie,  modernizacja  stadionu  miejskiego.  Radny

Kozioł  poprosił  Burmistrza  o  wypowiedź  w  kwestii  źródeł  finansowania  zaplanowanych  do

realizacji  inwestycji.  Stwierdził,  iż  skierowane pytanie wynika z faktu,  że po przeanalizowaniu

przyszłorocznego  budżetu  mamy  zabezpieczone  środki  zewnętrzne  na  realizację  zadania  dot.

budowy  ulic  na  terenie  os.  Małopolskie  i  modernizację  stadionu  miejskiego.  Radny  dodał,

iż z powyższych przemyśleń nasuwa się pytanie, w jaki sposób zamierza się realizować pozostałe

zadania inwestycyjne, jak również szereg innych zadań zapisanych w budżecie na które zostały

zabezpieczone  „symboliczne”  środki  od  10  000,00  zł  do  100  000,00  zł.  Raz  jeszcze  zapytał,

w oparciu o jakie środki w najbliższym czasie zamierzamy realizować te zadania.  Dodał,  iż po

przeanalizowaniu budżetu wynika, że środki jakie zostały zabezpieczone na inwestycje wynoszą

około 6,5 mln zł, co przy ogólnych wydatkach w wysokości około 72 mln złotych nie jest znaczącą

kwotą  (około  9  %  wydatków).  Stwierdził,  iż  zdaje  sobie  sprawę,  że  Gmina  Staszów  będzie

podejmować działania celem pozyskania środków zewnętrznych i możliwe, że kwota przeznaczona

na inwestycje w znaczącym stopniu ulegnie zmianie,  jednak na obecną chwilę proporcje te nie

wyglądają imponująco, a przy założeniu, że budżet zostanie  zrealizowany w obecnym kształcie nie

jest  to  budżet  prorozwojowy  dla  Gminy.  Na  zakończenie  wypowiedzi  ponownie  skierował

zapytanie do Burmistrza o przedstawienie priorytetów dla Gminy Staszów w 2016 roku w oparciu

o sposób ich finansowania.

Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek Kopeć odnosząc się do wypowiedzi radnego Jerzego

Kozioła  stwierdził,  iż  w swojej  wcześniejszej  wypowiedzi  wyjaśniał,  że  zaplanowane dochody

budżetu  na  pewno  zostaną  powiększone  o  pozyskane  środki  zewnętrzne  m.in.  z  Regionalnego

Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014 – 2020, Programu Rozwoju

Obszarów Wiejskich,  Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony Środowiska,  środków ministerialnych

(np.  dotacja  pozyskana  przez  Gminę  Staszów  ze  środków  Ministerstwa  Sportu  i  Turystyki  na

modernizację kompleksu lekkoatletycznego na stadionie miejskim w Staszowie). 

Następnie odniósł się do zadań inwestycyjnych planowanych do realizacji i tak:

-modernizacja  stadionu  miejskiego:  koszt  inwestycji  to  kwota 1  381  700  złotych,  z  czego

722 tysiące  złotych stanowi dotacja  pozyskana przez  Gminę Staszów ze  środków Ministerstwa

Sportu i Turystyki. Zakończenie prac, zgodnie z umową, planowane jest 15 czerwca 2016 r.;

-budowa ulic wraz z infrastrukturą towarzyszącą na osiedlu Małopolskie w Staszowie – II etap:

Gmina  Staszów  jest  na  czołowym  miejscu  na  wstępnej  liście  rankingowej  wniosków

o  dofinansowanie  inwestycji  w  ramach  środków  pochodzących  z  "Programu  rozwoju  gminnej
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i  powiatowej  infrastruktury drogowej na lata  2016 – 2019",  zadania planowanego do realizacji

w 2016 roku;

- Renowacja Golejowa w celu wyeksponowania jego walorów przyrodniczych: w miesiącu styczniu

Gmina Staszów będzie składać wniosek o  dofinansowanie zadania w ramach działania: Ochrona

i wykorzystanie obszarów cennych przyrodniczo - Dziedzictwo naturalne i kulturowe Regionalnego

Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014-2020.   Planowany zakres

inwestycji  polegać  będzie  na  renowacji  Golejowa  w  celu  wyeksponowania  jego  walorów

przyrodniczych;

- przebudowa budynku Domu Kultury w Staszowie: złożony zostanie wniosek o  dofinansowane

zadania  w ramach działania:  Zachowanie dziedzictwa kulturowego i naturalnego - Dziedzictwo

naturalne i kulturowe Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na

lata 2014-2020. Planowany zakres inwestycji polegać będzie na rozbudowie wraz z przebudową

Staszowskiego Ośrodka Kultury w tym:

- rozszerzenie funkcji użytkowej - dobudowa sali kinowej; - adaptacja pomieszczeń po byłej straży

pożarnej;  -  adaptacja  wieży  na  obserwatorium  astronomiczne;  -  dostosowanie  obiektu  do

obowiązujących  przepisów  w  tym  zapewnienie  dostępu  dla  osób  niepełnosprawnych;  -

termomodernizacja  budynku;  -  częściowa  wymiana  stolarki  okiennej  i  drzwiowej;  -  wymiana

instalacji wod-kan i c.o.; - wykonanie nowego pokrycia dachowego; - zagospodarowanie terenu

wokół budynku – zapewnienie dostępu dla osób niepełnosprawnych; - budowa parkingu;

-  rewitalizacja  Rynku  wraz  z  przyległymi  ulicami  w  Staszowie:  planowany  termin  naboru

wniosków to  IV kwartał  2016 na  dofinansowanie  w ramach  działania:  Rewitalizacja  obszarów

miejskich  i  wiejskich  -  Wspieranie  rewitalizacji  fizycznej,  gospodarczej  i  społecznej  ubogich

społeczności  na  obszarach  miejskich  i  wiejskich  Regionalnego  Programu  Operacyjnego

Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014-2020;

- termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej: przedmiotowe zadanie planowane jest do

realizacji  w  procedurze  partnerstwa  publiczno  –  prywatnego  wraz  z  pozyskaniem  środków

zewnętrznych.  

Na zakończenie wypowiedzi stwierdził, iż są to priorytetowe zadania inwestycyjne na przyszły rok,

o których realizację będziemy podejmować działania celem pozyskania środków zewnętrznych.

Dodał, iż należy mieć na uwadze, iż nadchodzące lata to ostatni moment, aby skutecznie powalczyć

o środki unijne, które pobudzą rozwój naszej gminy. 

Ponownie  głos  zabrał radny  Jerzy  Kozioł, który  odniósł  się  do  wypowiedzi  Burmistrza

i  stwierdził,  iż  życzy jemu  i  nam wszystkim,  aby możliwym stało  się  zrealizować  tyle  zadań

inwestycyjnych,  o  których  wspominał  przedmówca.  Wówczas  byłby  to  poziom  około  20  %
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wydatków budżetu Gminy. 

Następnie poprosił Burmistrza o odniesienie się do następujących pozycji zapisanych w budżecie:

1. Zał. Nr 3 Limity wydatków na wieloletnie przedsięwzięcia planowane do poniesienia w 2016

roku:  "Oświetlenie  ulic,  placów,  dróg"  lata  realizacji  2016 –  2017,   łączne  nakłady finansowe

1 700 000,00 zł i zaplanowane wydatki w 2016 roku w kwocie 850 000,00 zł.

2. Zał. Nr 3 Limity wydatków na wieloletnie przedsięwzięcia planowane do poniesienia w 2016

roku: "Wykup gruntów" lata realizacji 2010 – 2016, łączne nakłady finansowe 8 518 332,48 zł

i zaplanowane wydatki w 2016 roku w kwocie 100 000,00 zł. Radny poprosił o potwierdzenie czy

w związku z wprowadzeniem do budżetu na 2016 rok na przedmiotowe zadanie kwoty 100 000,00

zł  należy rozumieć,  iż  przez  lata  2010 –  2015 na  wykup gruntów wydatkowano kwotę  ponad

8 400 000,00 zł. 

Burmistrz Leszek Kopeć odniósł sie do powyższych zapytań i odpowiedział, że:

1. Zaplanowana w budżecie na 2016 roku kwota 850 000,00 zł została zabezpieczona na zakup

energii elektrycznej do oświetlenia ulicznego.

2. Na chwilę obecną nie posiada sprawdzonych informacji, czy w latach 2010 – 2015 wydatkowane

były środki w łącznej kwocie ponad 8 400 000,00 zł na realizację zadania związanego z wykupem

gruntów,  w  związku  z  czym nie  może  udzielić  radnemu jednoznacznej  odpowiedzi  na  zadane

pytanie.  Dodał,  iż  odnosząc  się  do  realizacji  przyszłorocznego budżetu  w tym zakresie  można

przypuszczać,  iż  zabezpieczona  kwota  100  000,00  zł  może  okazać  się  kwotą  zbyt  małą

w  sytuacji,  gdy  rozpocznie  się  realizacja  zadania  inwestycyjnego  p.n.  „Rewitalizacja  Osiedla

Staszówek w Staszowie”. Wówczas będzie należało zabezpieczyć dodatkowe środki na wykupu

gruntów pod drogi na terenie przedmiotowego osiedla. 

Ponownie  głos  zabrał  radny  Jerzy  Kozioł,  który  odniósł  się  do  zadania  inwestycyjnego

dotyczącego  utworzenia  kompleksowych  terenów  inwestycyjnych  w  ramach  Staszowskiego

Obszaru  Gospodarczego  w  Grzybowie.  Zapytał  Burmistrza,  czy  w  najbliższym  czasie  na

ukończonym  obszarze  Strefy  A  w  Grzybowie  zostaną  podpisane  umowy  z  inwestorami  na

prowadzenie działalności na przedmiotowym terenie. Ponadto poprosił Burmistrza o wypowiedź

w zakresie planowanych działań w ramach utworzenia dalszych terenów inwestycyjnych w ramach

działania Strefy B i C w Grzybowie. 

Pan  Leszek  Kopeć  odnosząc  się  do  zapytania  radnego  Jerzego  Kozioła  w  zakresie  działań

podejmowanych na terenie Strefy A w Grzybowie poinformował, iż obecnie Gmina Staszów jest na

etapie  uzyskania  ministerialnej  zgody umożliwiającej  włączenie  przedmiotowego  obszaru  do

Specjalnej  Strefy  Ekonomicznej  Starachowice.  Nadmienił  również,  iż  mamy  5-6  inwestorów

deklarujących chęć dokonania wykupu gruntu, który może nastąpić dopiero po włączeniu obszaru
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do Specjalnej Strefy Ekonomicznej Starachowice bądź podpisania umowy dzierżawy (około 1/3

powierzchni strefy). Obecnie podpisywane są umowy z dzierżawcami. 

W zakresie zapytania dotyczącego tematu Strefy B i C w Grzybowie wyjaśnił,  iż województwo

świętokrzyskie na utworzenie stref ekonomicznych może przeznaczyć łączne środki rzędu 16 mln

zł. na całe województwo, a gdzie nasz kosztorys na Strefę B i C opiewa na kwotę również 16 mln

zł.  Logicznym staje  się,  iż  nie  otrzmamy całej  tej  kwoty.  Dodał,  iż  podjęte  zostaną  działania

zmierzające  o  staranie  się  o  uzyskanie  części  kwoty dofinansowania  i  etapowe tworzenie  tego

obszaru, po spełnieniu koniecznego warunku 100 % zagospodarowania Strefy A.  

Nie  podjęto  dalszej  dyskusji  nad  projektem  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  przyszłorocznego

budżetu.

Pani Joanna Pokora przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy 

Staszów na 2016 rok – projekt nr 171/15.

Pan Ireneusz Kwiecjasz poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Rada Miejska jednogłośnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XVIII/176/15

(uchwała w załączeniu do protokołu). 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił kilkuminutową przerwę w obradach.

Po  przerwie Pan  Ireneusz  Kwiecjasz  wznosił  obrady  i  przystąpiono  do  dalszej  realizacji

przyjętego porządku obrad.

Ad. 5.

Radni nie zgłosili interpelacji.

Ad. 6.

W wolnych wnioskach i zapytaniach głos zabrał radny Jerzy Kozioł, który poruszył kwestię braku

oznakowania pionowego informującego o niebezpiecznych zakrętach od skrzyżowania obwodnicy

Kurozwęk z drogą gminną (stara droga wojewódzka prowadząca do Kurozwęk), co powoduje duże

zagrożenie bezpieczeństwa w ruchu drogowym. Nadmienił,  iż posiada informację,  że temat ten

zgłaszany był przez tut. Urząd do zarządcy drogi tj. Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich

w Kielcach, jednak zwraca się do Burmistrza o ponowne podjęcie działań w tym zakresie.

Burmistrz Leszek Kopeć odnosząc się do powyższej wypowiedzi wyjaśnił, iż problem poruszony

przez radnego jest znany i ponownie podjęte zostaną działania u zarządcy drogi.

Radny Bonifacy Wojciechowski poprosił Burmistrza o informację w zakresie realizacji zadania

dotyczącego  utworzenia  wielofunkcyjnego  obszaru  aktywności  gospodarczej  w  Staszowie  –

Budowa Staszowskiego Parku Technologiczno – Przemysłowego. Zapytał również Burmistrza, czy

posiada  informacje  w  zakresie  przeprowadzenia  „nikowskiej”  kontroli  gospodarki  odpadami
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komunalnymi  w gminie  za  lata  poprzednie,  jaka miała  zostać  zlecona w tym obszarze.  Radny

zwrócił się do Burmistrza o zajęcie stanowiska w powyższych tematach.

Pan  Leszek  Kopeć w  pierwszej  kolejności  odniósł  się  do  zadania  dotyczącego  utworzenia

wielofunkcyjnego obszaru aktywności gospodarczej w Staszowie – Budowa Staszowskiego Parku

Technologiczno  –  Przemysłowego.  Poinformował,  iż  jest  możliwość  uzyskania  dofinansowania

w ramach RPOWŚ na lata 2014-2020  - Promowanie przedsiębiorczości, w szczególności poprzez

ułatwianie gospodarczego wykorzystywania nowych pomysłów oraz sprzyjanie tworzeniu nowych

firm,  w  tym  również  poprzez  inkubatory  przedsiębiorczości  albo  ze  środków  PIR  Polskie

Inwestycje Rozwojowe z Funduszu Inwestycji Samorządowych, które koncentrują się na udzielaniu

finansowania  dla  projektów  inwestycyjnych  realizowanych  przez  Jednostki  Samorządu

Terytorialnego lub podległe im podmioty. 

W zakresie kolejnego pytania wyjaśnił, iż kontrola była prowadzona przez Straż na terenie Gminy

Staszów w zakresie zgodności deklaracji z formą oddawanych odpadów komunalnych oraz jakości

prowadzonej segregacji przez mieszkańców. Poinformował, iż jakość segregacji musi w dalszym

ciągu ulec poprawie przede wszystkim na terenie miasta Staszowa (osiedla bloków mieszkalnych).

Dodał,  iż  prowadzone  były  działania  sprawdzające  zgodność  deklarowanej  ilości  oddawanych

odpadów przez przedsiębiorców działających na terenie naszej gminy. Dodał, iż można odnotować

niewielką poprawę w zakresie gospodarki odpadami, jednak w dalszym ciągu będą podejmowane

działania w zakresie kontroli zmierzającej do usprawienia całego systemu.

Na zakończenie wypowiedzi podziękował radnym za jednomyślne uchwalenie przyszłorocznego

budżetu.

Dalszej dyskusji nie podjęto.

Ad. 7.

Na zakończenie obrad sesji Przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Kwiecjasz złożył 

zgromadzonym życzenia noworoczne, podziękował za udział w sesji, po czym zamknął jej obrady. 

Na tym protokół zakończono.

Czas trwania sesji od godz. 1045 do godz. 1230

                                                                                                                Przewodniczący 

                                               Rady Miejskiej  w Staszowie

Protokołowała:                                                                               ( - ) Ireneusz Kwiecjasz

  A. Janicka                                                                                   
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